
Marloes van der Heijden -30 kg

Wil jij ook afvallen? 
Maak dan nu een 
afspraak voor een gratis 
kennismakingsgesprek

Het team van Into Beauty, Marly, Hans 
en Dominique werkt al meer dan 8 
jaar met de afslankmethode die zij “dé 
oplossing” vinden. Met succesverhaal 
na succesverhaal wordt het vertrouwen 
hierin alleen maar bevestigd.  
“De combinatie van PowerSlim en  
persoonlijke begeleiding is onze kracht 
en sleutel tot succes. Wij zorgen dat  
iedere klant een goede en duidelijke 
start heeft, vervolgens goed begeleid 
wordt tijdens de verschillende  
opbouwende fases, en uiteindelijk te 
leren hoe om hun ideaal gewicht vast te 
houden, door gezonde voeding en een 
gezonde levensstijl”. Marloes van der 
Heijden is onlangs 30 kg afgevallen bij 
Into Beauty in Venray met de afslank-
methode van PowerSlim en wij vroegen 
Marloes haar ervaring te delen.

Daar komt een dag wanneer je besluit, 
“En nu ben ik er klaar mee, ik ga nu 
echt iets doen om af te vallen”, wanneer 
was dit moment voor jou Marloes?
De omslag voor mij was toen ik me echt  
niet meer prettig voelde in mijn eigen lijf.  
Wanneer ik in de spiegel keek dacht ik, 
“Jeetje… ben ik dat? Dit ben ik niet! Dit wil 
ik niet!” Ik wilde ook niet meer bekend staan 
als “de dikke mevrouw” als mensen mijn 
naam niet wisten, ik wilde gewoon Marloes 
zijn! Daarom besloot ik  op zoek te gaan 
naar een manier om af te vallen dat echt bij 
mij paste.

Jij hebt de keuze gemaakt om met  
PowerSlim te starten, waarom koos je 
juist voor deze methode?
Ik had medische klachten en had overleg 
met de internist om toch een maag- 
verkleining te laten doen, maar ik wilde dat 
echt niet! Ik zag het niet zitten, want ik hou 
van lekker eten, en ik wilde afvallen op een 
manier dat dit nog gewoon kon.  
Daarbij wou ik zelf het gevoel hebben dat ik 
op eigen kracht aan het afvallen was, dat is 
voor mij heel waardevol. Met PowerSlim zou 
ik alsnog gezellig mee kunnen doen met mijn 
gezin. Het was wel een lang proces voordat 
ik die stap maakte. De drempel om te gaan 
afvallen voelde heel hoog en ik wist echt niet 
waar of hoe ik zou moeten beginnen. Ik had 
gelezen over PowerSlim op de website van 
Into Beauty, en toen ik belde voor informatie 
kon ik ook meteen beginnen! Hierdoor werd 
de drempel meteen een stuk lager, geen 
lange voortraject of wachtlijst en ik voelde 
me welkom.

Hoe heb je jouw afslank traject  
ervaren tot nu toe, voldoet PowerSlim 
wel aan jouw verwachtingen?
Mijn instelling toen ik begon en nu nog, is 
dat ik dit puur voor mezelf doe. Ik had met 
mezelf afgesproken dat ik PowerSlim één 
maand zou uitproberen. Als het tegen zou 
vallen dan zou ik er gewoon mee stoppen. 
Vanaf dag één is het super meegevallen! 
Daar was geen één moment dat ik last had 
van een hongergevoel. Ik had zelfs geen zin 
in zoetigheid, terwijl ik normaal gesproken 
echt zin zou hebben in chocolade of M&M’s. 
Ik heb het echt geen één moment gemist. 
Pas na 2 maanden had ik weer mijn eerste 
slokje cola light, en ik vond het zo vies om-
dat het voor mij zo zoet smaakte, dat ik het 
niet eens opdronk. In het begin toen ik de 
porties eten zag dacht ik echt dat het veel 
te weinig voor mij zou zijn. Ik heb het echter 
ervaren als juist heel veel eten, ook omdat 
ik zes keer per dag at. Normaal zou ik bij 
het avond eten twee keer een volle bord 
opscheppen, maar dat werd een halve bord. 
Daar heb ik nu echt meer dan genoeg aan. 
Dat had ik echt nooit voor mogelijk  
gehouden!
                                                                                                                                                      

Als je zo terug kijkt naar de afgelopen 
maanden, wat waren de meest  
opvallende momenten wanneer je echt 
een succesgevoel ervaarde?
Het eerste “wauw moment” was toen ik mijn 
eerste voor en na foto zag. Dat was echt 
verbluffend om te zien en heel motiverend. 
Ook de eerste keer toen ik ging shoppen voor 
nieuwe kleding was geweldig! Het feit dat mijn 
bazin bij Specsavers zo super ondersteunend 
en meewerkend was door mijn hele traject 
heen heb ik ook als zeer bijzonder ervaren. 
Ik heb laatst nieuwe bedrijfskleding mogen 
bestellen en mijn kleding maat is van 52 naar 
44 gegaan, en dat in zes maanden tijd! Mijn 
meest recente highlight was het moment dat 
ik 30 kilo was afgevallen! Ik ben zo blij!

Het is echt heel fijn dat het jou zo mak-
kelijk af is gegaan, had je echt geen 
moeilijke momenten ervaren die je had 
moeten overwinnen?
Nee, niet echt. De enigste momenten die ik 
misschien wat lastig vond was wanneer daar 
lekker gebak op tafel stond en de gedachte 
in mij op kwam “ach, een klein stukje moet 
toch kunnen?” Daar moest ik wel sterk zijn 
om het toch niet te doen. Toch heb ik geen 
één keer gedacht, “Ik stop ermee” omdat ik 
zelf zag wat het resultaat was door het juist 
goed te doen. 

Op welke manier merk je dat jouw  
gezondheid vooruit gegaan is?
Mijn uithoudingsvermogen is zeker vooruit 
gegaan. Ik heb één dag in de week een 
opleiding dag, en daar moet ik met de trap 
naar de vierde etage. Dat was in het begin 
echt mega zwaar voor mij. Ik was helemaal 
heet en buiten adem en moest steeds  
stoppen om bij te komen. Nu ga ik met een 
lichte ren pas de trap op, het is echt een 
groot verschil. Lopen en wandelen gaat 
makkelijker en is ook een stuk leuker  
geworden. Binnenkort ga ik zelfs mee doen 
met een beginners groepje hardlopen. Mijn 
doel is om volgend jaar een 5km loop met 
mijn zus te doen. Ik laat mijzelf ook nu niet 
meer zo snel naar achter schuiven. Ik durf 
meer op de voorgrond te stappen. Ik voel  
nu van binnen, “Ik mag er zijn!” Ik zou  
PowerSlim zeker aanbevelen aan een ander 
die overweegt om af te vallen, want voor mij 
is dit echt een hele waardevolle investering 
geweest in mijn gezondheid en  
levenskwaliteit!
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Dankzij Into Beauty en PowerSlim
ben ik weer de Marloes die ik wil zijn.


